
Här kommer skälen bakom oppositionens återremissyrkande: 
 
Det är av yttersta vikt att vi tar ekonomiska beslut på ett seriöst och balanserat sätt. Om vi överdriver 
våra utgifter nu riskerar vi att majoriteten inte kan styra de kommande åren med en budget i balans, 
vilket skulle leda till att kommunens likviditet går under 100%. 
Trots att majoriteten har betonat vår goda ekonomi och välskötta kommun under lång tid, börjar det 
nu dyka upp varningssignaler om stora framtida underskott och innan vi kan göra en större 
investering, som ett förskolebygge, behöver vi säkerställa att vi klarar av det och samtidigt klara att 
bedriva övrig verksamhet på ett bra vis, som till exempel hålla kvaliteten i grundskolan. 
Oppositionen är redo att ta ansvar, men det innebär också att vi måste vara beredda att göra svåra 
beslut när det gäller stora utgifter över lång tid. 
 
Det vi önskar kompletterade underlag kring är: 
1. Hur befolkningsutvecklingen förväntas se ut i vårt område de kommande sex åren. 
2. Konsekvenserna för utbildningssektorn (barn och unga) med ökade kostnader.  En prognos för 
nettokostnadsavvikelse för förskolan i framtiden.  
3. Konsekvenserna för andra planerade satsningar. 
4. Den totala låneskulden för kommunen och koncernen om alla planerade satsningar under de 
kommande tio åren genomförs. Det inkluderar planerade projekt som planarbeten och området 
kring Alby. 
5. Låneutrymmet enligt Kommuninvest, och risken för minskat utrymme om kommunen inte kan 
uppfylla kraven för god ekonomisk hushållning enligt kommunallagen. 
6. En riskanalys av räntan om den fortsätter att vara hög eller stiger ytterligare. Vad skulle varje 
tiondels ökning eller minskning av räntan innebära för våra planerade investeringar?  
7. De direkta besparingarna om en ny förskola byggs, och vilka konsekvenser det skulle få för 
personal och andra lokaler. 
8. Exempel på alternativa lösningar som skulle innebära mindre investering.  
 
Genom att noggrant överväga dessa frågor kan vi säkerställa att vi tar ansvar för kommunens framtid 
på ett hållbart sätt. 
 
 
Hälsningar  
VF, SD och V genom Lina Lindman  
 


